
Työvuorot



Työvuoroluettelo

Työt näkyvät työvuoroluettelossa eli työlistassa.

Listasta näet seuraavan neljän viikon työt.

Työlistassa näkyvät työpäivät,

maatilat ja vapaapäivät.

Listasta näet helposti myös kellonajat,

milloin työ alkaa ja loppuu.

Saat työlistan sähköpostissa.



Vapaapäivät

Voit kertoa toiveita, 

milloin haluaisit pitää vapaapäiväsi. 

Kun kerrot toiveistasi hyvissä ajoin,

työlistan tekijä lomatoimistossa

voi ottaa toiveesi huomioon

mahdollisimman hyvin.



Lomitusnetti

Lomitusnetti on palvelu verkossa.

Lomitusnetistä voit katsoa

työvuorojasi ja tilojen tietoja.

Lomitusnetti on osoitteessa lomitus.mela.fi.

Pääset Lomitusnettiin myös tällä QR-koodilla.

Saat Lomitusnetin tunnukset lomatoimistosta.

http://lomitus.mela.fi


Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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